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Radna Anna Borowska przeprasza za niefortunną
wypowiedź 
2024-02-22

 

Radna Anna Borowska

Na prośbę Anny Borowskiej, radnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna,
publikujemy przeprosiny adresowane do Robotniczego Klubu Sportowego
Mirków. Chodzi o wypowiedź, która 12 lutego 2024 r. padła z jej ust na
posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu.

Oto pełna treść oświadczenia, które publikujemy na prośbę Anny Borowskiej, radnej
Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna:

Szanowni Państwo,
z głębi serca przepraszam za podanie na posiedzeniu Komisji
Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu RM, która odbyła się 12 lutego
2024 r., niedokładnych informacji.
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Moje stwierdzenie, że klub RKS Mirków sprzedawał gadżety zakupione za
środki gminy okazało się nieprawdziwe – nie doszło do takiej sprzedaży, a
moje słowa były wynikiem błędnej oceny sytuacji.

Przepraszam za zamieszanie, jakie mogło powstać z powodu mojej
niewłaściwej wypowiedzi. W przyszłości zobowiązuje się do większej
staranności i zapewniam o mojej determinacji do przekazywania
rzetelnych informacji.

Z poważaniem

Anna Borowska,
radna Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna
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